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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi közpénzt használtak fel a Megafon 
propagandistái?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A Megafon  45  millió  forintot  költött  Facebook-hirdetésekre,  mióta  belebukott  a  pedofilsegítő
botrányba Novák Katalin köztársasági elnök és Varga Judit,  egykori igazságügyi miniszter. Ez a
szinte felfoghatatlan mennyiségű pénzösszeg február 10-e és 16-a között lett elköltve.
 
A  Fővárosi  Törvényszék  korábban  kimondta,  hogy  valós  tényekből  levont  okszerű
következtetésként, véleményként írta le a Telex oknyomozó cikke, hogy a Megafonba akár közpénz
is juthatott. Éppen ezért kérdezem a Miniszter Urat mint a Kormány kormányzati kommunikációért
felelős tagját, hogy a február 10-e és 16-a között elköltött 45 millió forintból mennyi volt közpénz?
 
Várom mielőbbi válaszát!


